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پول هاي ميلي�اردي مي گيرند؟ ت�وي زمين راه 
مي روند؟ اعصابتان از تماش�اي بازي شان خرد 
مي شود؟ و هزار دليل ديگر براي اينكه بي خيال 
تماشاي دربي امروز شويد را مي توانيد مرور كنيد 
اما آن چيزي كه دربي را با ديگر مسابقه ها متفاوت 
مي كند، مي تواند ش�ما را دوباره وسوسه كند تا 
براي رسيدن عقربه هاي ساعت به عدد 6 عصر 
امروز ثانيه شماري كنيد. البته اگر پاسخ تان منفي 
است، مي توانيد با خيال راحت عصر امروز به ديگر 
برنامه هايتان برسيد و اگر خواستيد فقط نتيجه 
آن را از دوستانتان بپرسيد، اما اگر هوس تماشاي 
دربي پايتخت را كرده ايد مي توانيد امروز ساعت 
18 تلويزيون تان را روي شبكه 3 تنظيم و رقابت 
استقلال و پرسپوليس را تماش�ا كنيد و يا اگر از 
آن هواداران تيفوسي هستيد، شال و كلاه كنيد 
و براي تماشاي دربي ش�ماره 79 سرخابي هاي 
پايتخت كه عبدالله جهانبازي سوت شروع آن را 

مي زند به ورزشگاه آزادي برويد. 
    

»خواهشاً ببريد يا ببازيد اما مساوي نكنيد! به ويژه 
صفر-صف��ر.« آن قدر چند بازي آخر اس��تقلال و 

پرسپوليس، سرد و كسل كننده و البته بدون گل از 
آب درآمده كه براي دربي امروز سكوهاي قرمز و آبي 
حتي به باخت تيم شان هم راضي مي شوند تا دوباره 
تماشاگر يك بازي بدون گل نباشند، به خصوص 
اينكه چهار بازي اخير اس��تقلال و پرسپوليس، با 
تس��اوي صفر – صفر تمام ش��ده و تماشاگران در 
حسرت ديدن گل ورزشگاه را ترك كرده اند. آخرين 
بازي كه دربي پايتخت گل داشته و يك تيم پيروز 
بوده به سه س��ال پيش و همان مس��ابقه مشهور 
13 بهمن 90 بر مي گردد؛ همان مس��ابقه اي كه 
اس��تقلالي ها دو – صفر جلو بودند و در 10 دقيقه 
آخر ايمون زايد با سه گلي كه براي قرمزها به ثمر 
رساند يك شب رويايي را براي پرسپوليسي ها رقم 
زد تا آنها بازي باخته را با پيروزي عوض كنند. بعد 
از آن مسابقه اما دو فصل است كه دربي ها مساوي 
مي شود و حالا هواداران قرمز و آبي پايتخت خدا خدا 
مي كنند اين بار طلسم اين تساوي شكسته و توپي 
از خط دروازه ها رد ش��ود اما اگر ترس از شكستن 

ركوردها و استرس باخت بگذارد.
امير قلعه نويي و حميد درخشان تاكنون در دربي به 
عنوان مربي نباخته اند و مي خواهند اين ركوردشان 

پابرجا بماند و همين مي ش��ود كه تس��اوي اولين 
نتيجه اي اس��ت كه براي اين دو مرب��ي مي تواند 
خوشايند باشد. نشس��تن دو مربي دربي نباز روي 
نيمكت هاي استقلال و پرسپوليس همان طور كه 
براي هواداران دو تيم مي تواند دلگرم كننده باشد 
اما اينكه احتمال مساوي شدن بازي بالا برود هم 
بيشتر مي شود و اين يعني بايد منتظر يك تساوي 
ديگر در دربي باشيد. البته استرس سرخابي ها از 
شكست و واكنش س��كوها هم پاهاي بازيكنان را 
در زمين قفل مي كند تا بر خلاف تماش��اگران كه 
ثانيه ها را شماره مي كنند تا گل ببينند، آنها از همان 
دقيقه اول منتظر سوت پايان دربي هستند و همين 
مي شود كه نه خودشان را به آب و آتش مي زنند و نه 
كاري مي كنند مانند استقلالي ها و پرسپوليسي هاي 
دهه 80 به قبل كه مسابقه بيشترين بخيه را روي 

صورتشان داشته باشند. 
دربي 79 ام��ا مي گويند مي خواه��د متفاوت از 
دربي هاي قبل باش��د، البته اين حرفي است كه 
هميشه قبل از هر مسابقه هم آبي ها مي گويند و 
هم قرمزها، با چنان توپ و تشري در رسانه ها براي 
هم خط و نشان مي كش��ند كه فكر مي كنيد روز 

مسابقه شما را به روم باستان ببرند و زمين آزادي 
بشود اس��تاديوم كلوزيوم روم و بازيكنان دو تيم 
مانند گلادياتورها براي پيروزي بجنگند! اما وقتي 
مسابقه شروع مي شود نه خبري از جنگ است و نه 

يك بازي جذاب.
    

با تمام اينها حالا امروز استقلال و پرسپوليس در 
بازي ش��ماره هفتاد و نه ش��ان روبه روي هم قرار 
مي گيرند. استقلال تيم پنجم جدول است با 24 
امتياز و چند هفته اي اس��ت كه امير قلعه نويي و 
ش��اگردانش، ديگر آن تيم مدعي هفته هاي اول 
نيستند، البته همان هفته ها هم وقتي پيروزي هاي 
آبي پوش��ان رديف مي ش��د، خيلي ها مي گفتند 
استقلالي ها به زمين سفت نخورده اند! و در ادامه 
هم همان شد و استقلال وقتي به تيم هاي سخت تر 
رس��يد ديگر آن تيم مدعي نبود و حكايت هفت 
هفته دوم با هفت هفته اول فرق مي كرد. استقلال 
در هفت بازي اخيرش تنها يك برد داش��ته و سه 
مساوي و سه شكس��ت تا آرام آرام از صدر فاصله 
بگيرد و بچسبد به رده پنجم! با اين شرايط قلعه نويي 
و شاگردانش با پيروزي در دربي مي خواهند همه 
ناكامي ها را جبران كنند، به خصوص اينكه مي دانند 
اگر پرسپوليس را شكست دهند و همه بازي هاي 
لي��گ را هم ببازند ب��از هم مي توانند سرش��ان را 
جلوي هوادارانشان بالا بگيرند! هر چند اگر ركورد 
قلعه نويي و استرس نباختن بگذارد. البته استقلال 
يك غايب بزرگ هم دارد و جاسم كرار بايد از روي 

سكوها دربي را تماشا كند. 
آن سو پرس��پوليس با حميد درخش��ان مي آيد؛ 
مربي اي كه نتايجش يادآور تيم دايي است و انگار 
نه انگار قرار بوده با بركناري دايي و آمدن درخشان 
شوكي به پرسپوليس وارد ش��ود و قرمزها دوباره 
همان مدعي هميشگي بشوند، تيمي كه سال هاست 
از آن فاصله گرفته اند اماخبري از پايان ناكامي ها و 
حاشيه ها نيس��ت و هر روز يك حاشيه جديد سر 
راهشان سبز مي ش��ود و تيم هم مانند سال هاي 
قبل جايش در ميانه هاي جدول است. آنها تا با 20 
امتياز تيم هشتم جدول هستند و حداقل نتايج شان 
در هفت هفته اخير اگر چه پر فراز و نشيب بوده اما 
بهتر از استقلال بوده و آنها بر خلاف استقلال كه در 
هفت بازي گذشته اش تنها شش امتياز گرفته، 11 
امتياز به دست آورده اند و روند صعودي تري نسبت 
به آبي ها داشته اند و اميدوارند در دربي هم بتوانند با 

دست پر از زمين بازي خارج شوند. 
  نتايج بازي هاي ديروز هفته پانزدهم 

ذوب آهن 2 – پديده صفر
فولاد صفر – صباي قم يك

هفته دوازده��م ليگ فوتب��ال ايتاليا امش��ب با جدال حس��اس دو 
تيم همش��هري اينتر و ميلان پيگيري مي ش��ود. در حالي كه شش 
ديدار ديگر ني��ز امروز انجام مي ش��ود، همه نگاه ها ب��ه نتيجه دربي 
دلامدونيناست؛ جايي كه رقباي سنتي هر دو شرايط خوبي در جدول 

رده بندي ندارند. 
  هدف؛ بازگشت به ليگ قهرمانان

با اين وجود آبي و سياه ها در دو بازي اخير خود در ليگ يك شكست 
مقابل پارما و يك تس��اوي مقابل ورونا كس��ب كرده اند؛ نتايجي كه 
به هيچ وجه مطلوب هواداران نيس��ت. اين در حالي اس��ت كه مالك 
اندونزيايي اينتر بازگش��ت به ليگ قهرمان��ان را هدف اصلي اين تيم 
عنوان كرده. منتها اين تيم فعلًا مكاني بهتر از نهمي نصيبش نشده. 

  آرزوهاي مانچو
س��ران اينتر خيلي صبر كردند تا بلكه والتر ماتزاري تغييري در روند 
اين تيم دهد. با اين حال عملكرد ضعيف اينتري ها موجب ش��د حكم 
اخراج اين مربي زودتر از آنچه تصور مي شد امضا شود. با رفتن ماتزاري 
محتمل ترين گزينه كس��ي نبود جز روبرتو مانچيني؛ سرمربي اسبق 
اينترميلان. مانچيني در ش��رايطي مس��ئوليت اينت��ر را يك بار ديگر 
پذيرفت كه چند سالي را در ليگ جزيره فعال بود و در نهايت هم مجبور 
به ترك سيتي شد. سرمربي 49 ساله در سال 2008 از سن سيرو رفت. 
اين در حالي اس��ت كه او در اينتر روزهاي خوبي داشت و سه قهرماني 
در كالچو و دو قهرماني جام حذفي را تجربه كرد. مانچو اميدوار اس��ت 
با پيروزي در دربي، بازگشتي رويايي را به تيم سابقش تجربه كند، به 
ويژه آنكه اينتر فصل پيش با قرار گرفتن در رده پنجم جدول از رسيدن 
به ليگ قهرمانان باز ماند. روبرتو مانچيني از اينكه دوباره سكان هدايت 
اينتر را به دس��ت گرفته راضي اس��ت:» از اينكه به باشگاه بازگشته ام 
خوش��حالم چراكه اينتر را خانه خودم تلقي مي كنم. اينتر هميشه در 
قلب من جاي دارد. براي هر چالشي خودم را آماده كرده ام. دربي ميلان 
را در پيش داريم و پس از آن هم بايد به مصاف رم برويم. بايد كارمان را 
بيشتر از قبل جدي بگيريم.« از جمله نكات مهمي كه بايد به آن اشاره 
كرد اين است كه مانچيني به شدت به سيستم دفاعي معتقد است و از 
بدو ورود تيمش را با سيستم 2-1- 3 -4 به ميدان فرستاده. در حالي 

كه سيستم مورد علاقه اينزاگي 3 � 3 � 4 است. 
  به اميد صعود در جدول

ميزبان امشب در جوزپه مه آتزا كار راحتي در پيش ندارد. آث ميلان 
نيز ش��رايط بهتري نس��بت به رقيب خود ندارد. در حالي كه اينتر تا 
اينجاي كار نتوانس��ته خودي نشان دهد، روس��ونري هم در شرايط 
بحراني به س��ر مي ب��رد. ميلان ب��ا يك تس��اوي به اس��تقبال دربي 
دلامدونينا رفته. اين تيم تاكن��ون 17 امتياز اندوخته و در رده هفتم 
جدول ايس��تاده. بدون ش��ك ه��واداران ميلان ه��م از عملكرد تيم 
محبوب شان راضي نيستند و چش��م اميد بس��ته اند به نتيجه بازي 
امشب تا بلكه شكست اينتر پاياني باشد بر ناكامي هاي اين فصل شان. 
اختلاف يك امتيازي دو تيم موجب شده اينتر دو پله پايين تر از رقيب 

در رده نهم قرار بگيرد. 

تيم فيليپ��و اينزاگي ب��راي نتيجه گرفت��ن در اين ديدار حس��اس 
نقش��ه هاي زيادي دارد. نبايد فراموش كرد كه س��رمربي 41 س��اله 
تاكنون نتوانسته جواب اعتماد مسئولان باشگاه و هواداران را بدهد. 
او هم مانند مانچيني به چش��م تأييد ادامه حضورش در سري آ نگاه 
مي كند. فرناندو تورس از جمله بازيكناني اس��ت كه براي گلزني در 
دربي امشب انگيزه هاي زيادي دارد. مهاجم اسپانيايي كه در ابتداي 
فصل از چلس��ي به ميلان آمده اميدوار اس��ت ناكامي هايش هرچه 
سريع تر به پايان برس��د:» مي خواهم در هر ديدار براي ميلان گلزني 
كنم. پاس گل دادن هم يكي از وظايف اصلي من اس��ت. در بعضي از 
بازي ها نه مي توان گلزني كرد و نه پاس گل داد و اين باعث مي شود تا 
كار بسيار سخت شود. مي خواهم به بهترين گلزن ميلان تبديل شوم. 
اين تيم ايتاليايي من را جذب كرده است تا گلزني كنم. وقتي نتوانم 
در اين هدف خود موفق ش��وم پس خريد بدي براي ميلان هس��تم. 
بدون شك امشب اين ديدار سراسر هيجاني و حساس است. وقتي به 
شهر ميلان آمدم نخستين خواسته اي كه هواداران از من در فرودگاه 
داش��تند پيروزي در دربي بود. مي خواهم در اين ديدار گلزني كنم و 

خواسته هواداران را برآورده كنم.«
  دربي از نگاه آمار و ارقام

در 25 بازي اخير دو تيم 11 برد س��هم ميلان و 12 برد س��هم اينتر 
بوده و دو بازي هم به تساوي كشيده. متوسط گل زده در هر بازي 2/1 
گل بوده است. آخرين دربي دلامدونينا يك بر صفر به سود ميلان به 
اتمام رسيده و همين مس��ئله انگيزه خوبي است براي اينتر و گرفتن 

انتقام فصل گذشته. 
  تركيب احتمالي

آث ميلان: ديه گو لوپز، زاپاتا، مكسس، رمي، دي اسكيگليو، اسين، 
منزس، دي يونگ، بوناونتورا، هوندا و الشعراوي 

اينتر مي��لان: هندانوونيچ، ويدي��چ، ناگاتوما، رانوكي��ا، دودو، خوان، 
كازمانوويچ، اوبي، كاواچيچ، پالاسيو و ايكاردي
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صفر_ صفر ممنوع
استقلال – پرسپوليس، امروز ساعت 18

دلامدونينا با طعم بحران
ميلان – اينتر؛ 23:15

فريدون حسن 

سايت AFC: مسي ايران آماده شليك 
پس از گل حساسي كه سردار آزمون مقابل كره جنوبي به ثمر رساند، حالا 
سايت رسمي كنفدراسيون فوتبال آسيا به تمجيد از اين مهاجم 19 ساله 
تيم ملي فوتبال كشورمان پرداخته و عنوان كرده مسي ايران آماده شليك 
است. سايت رسمي كنفدراسيون فوتبال آسيا )AFC( با انتشار گزارشي 
با تيتر »آزمون آماده شليك« به تمجيد از مهاجم جوان 
تيم ملي كشورمان پرداخته و آورده كه آزمون با موهايي 
سياه رنگ، چهره اي پسرانه و گام هايي سريع خيلي زود 
با لقب »مسي ايران« به شهرت رسيد. هرچند آزمون 
مسير مستقيمي را براي تبديل شدن به فوتباليست 
حرفه اي نپيموده است، اما او خيلي زود توانسته نظر 
كرش را براي بازي در تيم ملي جلب كند. آزمون 
پس از درخش��ش در تيم ملي خيلي زود مورد 
توجه باشگاه روبين كازان قرار گرفت و با وجود دريافت 
پيشنهاد هايي از تيم هاي پرسپوليس و استقلال و اينتر 
ايتاليا، وي به اين تيم روس��ي پيوست. در فصل اول 
حضورش در روبين كازان نامش در تيم ذخيره بود تا 
اينكه در نخستين بازي اش در رقابت هاي ليگ اروپا 

اولين گلش را براي روبين كازان به ثمر رساند.

هزار سالن ورزشي بسيج امروز افتتاح مي شود
هزار سالن ورزشي بسيج امروز با حضور مسئولان كشوري و لشگري به 
صورت همزمان در سراسر كشور افتتاح مي شود. با افتتاح اين هزار سالن، 
مجموع سالن هاي ورزشي ساخته شده در بسيج در چهار سال گذشته به 
2600 سالن مي رسد تا وعده ساخت 3هزار سالن در پنج سال كه از چهار 
سال پيش كليد خورده در آستانه تحقق قرار بگيرد. سردار كاظم يزداني 
رئيس سازمان تربيت بدني بسيج درباره افتتاح اين سالن ها مي گويد:»با 
حمايت سردار نقدي طبق برنامه پنج س��اله اي كه قول داده ايم 3 هزار 
س��الن بس��ازيم. من خودم باور نمي كردم با توجه به وضعيت اقتصادي 

كش��ور اين چنين كاري را انجام دهيم. در سال اول 460 
سالن توس��ط دكتر فيروزآبادي افتتاح ش��د، در سال 
گذش��ته هم هزار س��الن با حضور وزير ورزش افتتاح 
شد و امسال هم هزار س��الن ديگر روز دوم آذر افتتاح 

مي شود. اين واقعاً ظرفيت خيلي خوبي است كه 
در صورت مديريت و برنامه ريزي، چه در جهت 
توسعه ورزش قهرماني و چه در عرصه ورزش 
همگاني مي توانيم استفاده كنيم. به هر حال 
زير س��اخت ها و س��الن هاي ورزشي نقش 

مهمي در توسعه ورزش دارند.«
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ورزش خسته از جو زدگي و شعار بيهوده 
اين روز ها كه همه نگاه ها دوباره به سمت فوتبال معطوف شده، بد نيست 
توجه ويژه  مسئولان ورزش به رشته هاي ديگر معطوف شود.  اين روز ها پس 
از بازي تيم ملي فوتبال و پيروزي برابر كره جنوبي و قبل از رو يا رويي امروز دو 
تيم پر حاشيه پرسپوليس و استقلال تمام نگاه ها به فوتبالي دوخته شده كه 
تا همين چند هفته قبل بنا به عدم نتيجه گيري و فساد و بي بر نامگي فرياد 
اعتراض همه را در آورده بود.  كار به جايي رسيده كه حتي رئيس كميته 
ملي المپيك كه پس از بازي هاي آسيايي اينچئون از بر نامه ريزي روي شش 
رشته مدال آور صحبت مي كرد به صورت اختصاصي در باره شرايط در بي 
و چگونگي و كيفيت آن صحبت مي كند، بدون اينكه متوجه باشد حد اقل 
در بي در حوزه فعاليت او جايي ندارد و بهتر است بيشتر متوجه اموري باشد 

كه نبايد طي زمان باقي مانده تا المپيك ريو از دست بروند. 
اين خاصيت فوتبال است، كاري هم نمي توان با آن كرد. ديروز در خبر ها 
آمده بود كه ايران از ليست بر ترين هاي آسيا در سال 2014 خارج شده، 
البته علي كفاش��يان دلايلي را براي اين موضوع عن��وان كرد كه فقط 
خودش را قانع مي كرد اما خيلي ها اين مس��ئله را گذاشتند كنار بقيه 
شكست ها و حاشيه هاي زشتي كه فوتبال طي چند ماه گذشته با آن 
رو به رو بود. اما به رغم تمام اين حرف ها باز هم جذابيت هاي فوتبال همه 
را به سوي خود سوق مي دهد و اين جذابيت به قدري است كه فراموش 
مي كنيم بايد فكري به حال وزنه بر داري كنيم، بايد در جس��ت و جوي 
رئيسي موفق و كار آمد براي بسكتبال باشيم، بايد به جودو بينديشد و 

كاراته و هزاران بايد ديگر كه در اين روز ها فراموش شده است. 
اين خاصيت فوتبال است، به تلاطم كه مي افتد همه را وادار به فراموشي 
مي كند، حتي اگر مطمئن باشند كه آخرش چيزي عايد ورزش نمي شود 
و از هياهوي در بي جز يك بازي كسل كننده چيزي باقي نمي ماند اما اين 
خاصيت فوتبال است. امروز خيلي راحت فراموش شده كه وزنه برداري با 
چهار پله سقوط روي سكوي هفتم دنيا قرار گرفت، يادمان رفت كه ديگر 
قوي ترين مرد جهان ايراني نيست و از خاطر برديم كه در همين وزنه بر داري 

دلخوش كرديم به چند تك ستاره كه كار مان به اينجا كشيده شد. 
امروز ياد مان رفته كه جودوي ايران روز گاري بر  بام آسيا جا داشت اما 
امروز هيچ اثري از آن بر جا نمانده، در حالي كه مي توان دوباره آن را احيا 
كرد. يادمان رفته كه در واليبال هزار و يك كار جامانده داريم، يادمان 
رفته كه بسكتبال آقاي آس��يا بايد بيش از اين حمايت شود تا دوباره 
همان اقتدار چند سال قبل را به دس��ت آورد و ياد مان رفته كه كاراته 
آرام، آرام از روز هاي اوجش فاصله مي گيرد و اگر دس��ت آن را نگيريم 

خيلي زود به سر نوشت جودو دچار مي شود. 
به جرئت مي توان گفت كه امروز تمام هم و غم ورزشي ها در فوتبال خلاصه 
مي ش��ود، آنها فراموش كرده اند كه چگونه از اهميت دوچرخه س��واري، 
ژيمناستيك، قايقراني، تير اندازي، شنا و دو و ميداني صحبت مي كردند. 
چرايي اش را بايد از خود آقايان پرسيد اما اين واقعيتي است كه در حال 
وقوع است و كسي هم نمي تواند جلوي آن را بگيرد.  چقدر خوب مي شد 
وقتي كه متوج��ه تيم ملي و حضور پر قدرت آن در جام ملت هاي آس��يا 
هستيم قدري هم به بقيه توجه داشتيم. ورزش خسته است از شعار زدگي 
و جو زدگي، خسته از اينكه فقط نزديك برخي از رويداد هاي مهم ورزشي 

جوي به راه مي افتد و بعد از آن شعاري داده مي شود و ديگر هيچ! 

راموس به مدرسه بازگشت 
س��رخيو راموس كه به دلي��ل پيگيري 
فوتبال مجبور به ترك تحصيل شده بود، 
پس از 10 سال دوباره به مدرسه بازگشت 
و موفق ش��د در كلاس دهم نمره قبولي 
بگيرد. كاپيتان دوم رئ��ال مادريد در دو 
درس زيست شناس��ي و زمين شناس��ي 
امتحان داد و از اي��ن دروس نمره قبولي 
گرفت. رسانه هاي اسپانيايي تلاش كردند تا از نمرات كسب شده راموس 
در اين دو درس اطلاع كسب كنند اما باش��گاه رئال مادريد اعلام كرد 

چنانچه راموس خودش مايل باشد، اين نمرات را اعلام مي كند. 
-----------------------------------------------------------
علاقه مندي كلوپ به مربيگري در ليگ برتر انگليس

در س��ال هاي اخير همواره شايعه حضور 
يورگن كل��وپ در ليگ برت��ر انگليس با 
مقصدهاي احتمالي منچسترس��يتي و 
چلسي مطرح بوده اس��ت و حتي در اين 
اواخر بحث حضور او در آرسنال به ميان 
آمد. سرمربي دورتموند در پاسخ به اين 
شايعات گفت: فكر مي كنم تنها جايي كه 
پس از آلمان واقع��اً بتوانم در آنجا كار كنم، انگليس اس��ت، چون تنها 
كشوري است كه كمي به زبانش آشنا هس��تم. براي كار كردن نياز به 
تسلط زبان است و انگليسي تنها زباني اس��ت كه پس از آلماني به آن 

آشنايي دارم. به هر حال بايد ببينيم كه چه اتفاقي خواهد افتاد. 
-----------------------------------------------------------

تكذيب شايعه جدايي چك از چلسي
س��رمربي پرتغالي چلسي ش��ايعه جدايي 
دروازه بان چك تبار تيمش از آبي هاي لندن 
را ساخته سايت هاي غيرمعتبر دانست. مدتي 
است كه اكثر رسانه هاي اروپايي از نارضايتي 
چك از نيمكت نشيني مي گويند و برخي از 
آنها حتي به نقل از او اعلام كرده اند كه برنامه 
ترك استمفوردبريج را دارد. مورينيو با رد اين 
شايعه گفت: در اين مقطع از فصل در چشم به هم زدني خبر ساخته مي شود. 
هر روز، هر دقيقه يا هر ثانيه يك خبر ساخته مي شود. در حال حاضر پتر چك 

دروازه بان تيم ماست و تا دو سال ديگر هم قرارداد دارد. 

  چـهـره ها / وحيد صابري

پولادي جرم بزرگ مرتكب شده است
هر روز بحث معافيت وارد فاز جديدي مي شود، هر چند به نظر مي رسد حل اين پرونده قطور روزهاي آخر 
خود را طي مي كند. البته اينكه اداره منابع ستاد كل نيروهاي مسلح در وظيفه خود كوتاهي كرده شكي 
نيست، چراكه بازيكني را كه معافيت اش با مدارك جعلي به دست آمده نمي بايست با سلام و صلوات به 
يكي از تيم هاي نظامي هدايت كرد. اگر ستاد كل از همان اول در اين مورد خاص كوتاه نمي آمد حالا 
بازيكني مثل پولادي نبايد انتظار داشته باشد مي تواند براي تيم ملي بازي كند. ديروز معاون اداره منابع 
انساني ستاد كل نيروهاي مسلح درباره موضوع پولادي گفت: بازيكناني مانند پولادي جرم بزرگي انجام 
دادند و نبايد انتظار داشت آنها با اين وضعيت در تيم ملي حضور داشته باشند. 
سردار موسي كمالي در مورد مشخص شدن تكليف بازيكناني كه معافيت شان 
صادر شده است،  گفت:»اين هفته اس��امي بازيكناني كه كارت 
معافيت شان مشكل داشته و باطل شده است، در اطلاعيه اي از 
سوي سازمان وظيفه عمومي اعلام مي شود. حالا با اين شرايط 
چطور كرش گفته پولادي را براي جام ملت ها مي خواهد معلوم 

نيست، چراكه او جرمي بزرگ انجام داده است.«

جوانمردي بهترين ورزشكار زن سال آسيا شد
س��اره جوانمردي به عنوان بهترين ورزشكار زن سال 2014 آس��يا انتخاب شد. به دليل درخشش 
ساره جوانمردي در بازي هاي پاراآسيايي اينچئون و كسب دو نشان طلا در تيروكمان، وي به عنوان 
بهترين ورزشكار زن آسيا در سال 2014 معرفي شد. همچنين كميته ملي پارالمپيك به دليل عملكرد 
موفق ايران در بازي هاي پاراآسيايي اينچئون موفق به كسب جايزه ورزشي كميته پارالمپيك آسيا 
در سال 2014 شد. اين افتخار به دليل عملكرد قابل توجه ايران در رقابت هاي بخش تيمي مردان در 
بازي هاي پاراآسيايي اينچئون به دست آمده و به همين سبب كميته ملي پارالمپيك ايران شايسته 
دريافت جايزه ورزشي APC سال 2014 ش��ده است. مراس��م اهداي جوايز ورزشي سال 2014  

)APC كميته پارالمپيك آسيا(، در تاريخ 2 دسامبر )11 آذر( در امارات 
برگزار خواهد ش��د. جوانمردي در مسابقات تپانچه بادي 10 متر كلاس 

p2 با كسب امتياز 380 در دور مقدماتي و 4/200 در فينال اين 
رشته طلايي شد. او در اين رشته مدال فينال مسابقات جهاني 
را نيز جابه جا كرد و ركورد پيش��ين فينال اين رشته را كه در 

اختيار خودش بود را به 4/200 ارتقا داد. 

شيوا نوروزي

سعيد احمديان
    گزارش

رئيس جديد يك ميزباني در آسيا بگيرد
حامد حدادي اب��راز اميدواري كرد 
بس��كتبال ايران به زودي ميزباني 
ي��ك تورنمنت را به عه��ده بگيرد. 
ملي پوش بس��كتبال ايران كه در 
ليگ چين حضور دارد به انتخابات 
فدراسيون بس��كتبال اشاره كرد:» 
هركس��ي كه رئيس مي شود، قطعاً 
بهترين نيس��ت و ايراداتي دارد. رئيس آينده به بحث ليگ توجه 
زيادي داشته باش��د. بحث ديگري كه بايد به آن توجه شود اين 
است كه چندين سال است يك ميزباني در آسيا را هم نگرفته ايم و 
حداقل انتظار ما اين است كه رئيس جديد به فكر ميزباني باشد. 

ووشوي ايران نايب قهرمان جام جهاني 
تيم ملي ووشوي ايران با كسب شش 
مدال طلا و يك نقره در مجموع دو 
بخش زنان و مردان به عنوان نايب 
قهرماني رقابت ه��اي جام جهاني 
ساندا در ش��هر جاكارتاي اندونزي 
دست يافت. در جريان اين رقابت ها 
كه م��دال آوران رقاب��ت قهرماني 
جهان حضور داشتند، نمايندگان 18 كش��ور به مدت دو روز به 
رقابت با هم پرداختند. در پايان اين رقابت ها تيم ايران كه با هفت 
سانداكار به مصاف حريفان رفته بود با كسب شش مدال طلا و يك 

نقره به مقام نايب قهرماني جهان دست يافت. 

اختتاميه مسابقات كشوري خواهران بسيج 
مراسم اختتاميه مسابقات قهرمان 
كشوري خواهران بسيج در رشته هاي 
پينگ پنگ، آمادگي جس��ماني و 
تكواندو به ميزباني س��پاه اس��تان 
قم برگزار ش��د. مس��ابقات قهرمان 
كشوري خواهران بسيج گراميداشت 
هفته مبارك بسيج و يادواره خواهر 
شهيد فوزيه شيردل به مدت سه روز به ميزباني قم برگزار شد. در 
اين رقابت ها خواهران بسيجي در قالب 51 تيم از 27 استان با هم 
به رقابت پرداختند. در رشته تكواندو 17 تيم، در آمادگي جسماني 

16 تيم و در پينگ پنگ 18 تيم با هم رقابت كردند. 

پس از نايب قهرماني قوي ترين مرد المپيك و آسيا در رقابت هاي 
جهاني، انتقاد ها درباره وزنه برداري بالا گرفته است. اظهار نظرهاي 
متفاوتي مطرح شده اما آنچه مشخص است اينكه اين روند نه تنها 
در جهت بهبود وضعيت وزنه برداري نخواهد بود، بلكه باعث تضعيف 

و به وجود آمدن حاشيه هاي بيشتر براي اين رشته خواهد شد. 
سرمربي تيم هاي وزنه برداري نوجوانان و جوانان با اشاره به اينكه اين رشته 
به برنامه ريزي و سرمايه گذاري بلند مدت نياز دارد و نمي توان بدون انجام 
اين كارها انتظار موفقيت در ميدان هاي بين المللي از اين رشته را داشت، 
گفت:وزنه برداري ايران با توجه به شرايطي كه داشت به نظر من نتيجه قابل 
قبولي در رقابت هاي جهاني قزاقستان كسب كرد. در حال حاضر ظرفيت 

وزنه برداري ما همين است و نمي توان انتظار بيشتري از اين تيم داشت. 
حسين توكلي درباره نايب قهرماني س��ليمي اظهار كرد: به نظر من 
اگر ما در دسته فوق سنگين طلا مي گرفتيم، بالاتر از حد انتظار ظاهر 
مي شديم. البته از آنجايي كه س��ليمي در بازي هاي آسيايي شركت 
كرده بود و آمادگي بدني 100 درصدي نداشت، نتوانست به مدال طلا 
دست پيدا كند. اين وزنه بردار سال گذشته هم در رقابت هاي جهاني 

لهستان غايب بود كه همين امر به حريفان روس وي اعتماد به نفس 
داده بود. حضور نداشتن در رقابت هاي جهاني، براي خود سليمي هم 
ايجاد استرس كرده بود. با اين حال مدال طلا در دست خود بهداد بود 
و اگر وزنه 257 را بالا مي برد، به جاي نقره، طلا مي گرفت. من عقيده 
دارم بايد سليمي را تحسين كرد كه براي كشور و با وجود اينكه آمادگي 

كافي نداشت روي تخته حاضر شد. او با بدني خسته و پايين تر از حد 
آمادگي در اين مسابقات حضور پيدا كرد. 

دارنده مدال طلاي المپيك 2000 سيدني در مورد اينكه ملي پوشان 
ما با مصدوميت زيادي دست و پنجه نرم مي كردند، اظهار داشت: بهادر 
مولايي و سعيد محمدپور پيش از اين رقابت ها مصدوم شدند و به بازي ها 
نرسيدند. سجاد انوشيرواني مشكلات جسماني پيدا كرد و نتوانست تيم 
را همراهي كند. كيا قدمي جايگزين محمدرضا براري در دسته 105 
كيلوگرم شد. جابر بهروزي با توجه به شرايطي كه در بازي هاي آسيايي 
داشت، در آمادگي كامل به س��ر نمي برد، با اين حال براي پرچم ايران 
تلاش كرد و رتبه هشتمي، با اين شرايط قابل قبول است، چون امتياز 
خوبي كسب كرد. رسول تقيان هم كمر درد داشت اما خوب وزنه زد. 
فكر مي كنم فقط مجيد عسكري و احسان رضاييان انتظارات را برآورده 
نكردند. به نظر من ما بايد به اين فكر كنيم كه بعد از المپيك 2016 ريو 
بس��ياري از اين وزنه برداران از تيم ملي جدا مي شوند، بنابراين وزارت 
ورزش بايد بحث جوانگرايي و پشتوانه سازي را جدي بگيرد. وزنه برداري 

نياز به برنامه ريزي دارد و خم رنگرزي نيست. 

پشتوانه سازي را جدي بگيريم، وزنه برداري خم رنگرزي نيست
حسين توكلي، سرمربي تيم ملي نوجوانان و جوانان:

    وزنه برداري
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